
Notulen Algemene ledenvergadering 12-04-2023 

 
Aanwezig: Wouter Kooistra, Aloys van Aalst, Peter Steetzel, Dorine Weijkamp – ten Have  
Jan Henk Heilersig, Erwin Mulders, Wim Jansen, Frank Peperkamp, Johnnie Wissing, Hans 
Harmsen, Nicole Hogenkamp, Karin Delleman, Henk Peters, Tim Mitchell, Dirk Mulleman, 
Anouk Bossink, Angelien Heuvels, Marian Jansen, Gerard Jansen, Wim Jansen, Marysia 
Braam, Wilma Bod, Erwin Kleinrensink, Stefan Buitenhuis, Nico Meuleman, Anke Rewinkel, 
Sylvia Kersten, Karin Bus, Herman Fransen,  Ad Som, Claudia Erinkveld, Jan Jolink, Mark 
Attema, Twan Duvigneau, Marloe Salemink – Willemsen, Moniek Raben, Leonie Visser – 
Sanchez Leon.  
 
Afgemeld: Yvonne Boersma, Wilfrieda Driever, Igmar Wieberdink, Renate te Kaat, Jan 
Mulder, Carla en Guus Slutter, Sydney Kempers, Joost van der Plicht  
 

Tijd Agendapunt Notulen 

20.00 Opening, mededelingen en 
vaststellen agenda  

Welkom door Jan 

20.10 Vaststellen notulen 2022 Notulen 2022 worden goedgekeurd.  
Geen vragen en/of opmerkingen.  

20.15 Jaarverslag bestuur Jaarverslag wordt voorgelezen door Jan, geen 
vragen of opmerkingen.  

20.30 Financieel verslag door 
penningmeester  

- Ontroerend goed omhoog gegaan door 
heatpipes en CV ketel  

- In activa geen grote verschillen  
- Passiva gebruikt deels gebruikt om 

wedstrijdsecretariaat op te knappen.  
- Baten: contributies van de leden, 

inschrijfgeld wedstrijden, baropbrengst.  
- Extra subsidie ontvangen van gemeente 

i.v.m. hoge energie rekening 

- Lasten: huisvestingskosten, verzekering en 
administratie.  

- Kantine geen grote winst doordat door 
corona veel van de voorraad naar de 
voedselbank is gegaan. Nieuwe voorraad 
moeten inkopen.  

- Trainersvergoedingen zijn gelijk gebleven 
t.o.v. vorige jaren 

- Door investeringen minder gasverbruik en 
geen hogere kosten voor energierekening.  

  
20.45  Verslag kascommissie  Henk Peters en Jan Henk  

Samen met Mark naar de cijfers kijken, zag er 
helder en duidelijk uit. Duidelijke uitleg er is goed 
op de centen gelet dit jaar. Dank daarvoor vanuit 
de kascommissie. De vergadering verleent het 
bestuur decharge. 



 

Nieuwe kascommissie Jan Henk en Erwin Klein 
Rensink  

21.00 Begroting  Begroting 2023:  
Contributies worden met 5% verhoogt. De inflatie 
was in 2022 10 %  
Inkomsten door verhuur aan De Wildt en 
sportdagen scholen.  
 

Kosten:  
Inkoop kantine hoger; willen meer verkopen dus 
ook meer inkopen.  
Vergoedingen voor de trainers gaan wat omhoog. 
Verder uitleg volgt. 

20.20 Commissies aan het woord  Ledenadministratie  
Er gaan er wat weg, maar er komen ook (vooral 
jeugdige) leden bij.  
Geen veranderingen gemerkt m.b.t. Atletiekunie.  
Nico stopt met de ledenadministratie, Moniek 
Raben gaat dit misschien overnemen. Afspraak 
volgt.  
 

Onderhoudscommissie 

Elke maandagochtend wordt er door een groepje 
onderhoud gepleegd aan baan, materialen, etc.  
Dit is een groepje van 5 personen. Ze kunnen veel 
werk verrichten op z’n ochtend.  
Er zijn ook aanmeldingen om op andere 
tijdstippen aan de slag te willen gaan. Er wordt 
naar gekeken hoe dit vorm kan worden gegeven.  
Materiaalwensen kunnen worden doorgegeven 
aan Gerard. Hij houdt dit bij en zorgt voor nieuwe 
bestellingen.  
Onderhouden ook contact met 
onderhoudsbedrijven die op de baan aan de slag 
gaan. Op dit moment een test met micro 
organismen om te kijken of het onderhoud van 
de baan nog beter en makkelijker kan.  
Belangrijkste op dit moment is dat we bezig zijn 
met de gemeente voor het onderhoud van het 
kunststof in 2024. Lomme Siebinga, gelieerd aan 
de atletiekunie, gaat dit traject begeleiden. Er 
komt een ander soort kunststof op de baan.  
De groep blijft op zoek naar mensen die op 
maandagochtend kunnen aansluiten om op de 
baan aan de slag te gaan.  
 
 



 

Jubileumcommissie  
Eind 2022 een werkgroep opgericht voor het 
jubileum. Er is een jaarprogramma gemaakt. Deze 
is te zien op de banner in de kantine. We 
proberen elke maand even in de aandacht te 
komen d.m.v. een activiteit.  
Aantal hoogtepunten:  
-pubquiz in maart  
-wedstrijden; senioren, junioren en pupillen.  
-Jubileumloop 3 juni van Amsterdam naar 
Gendringen. Een lange estafetteloop is een 
traditie bij Atletico. Aansluitend is er een 
Reünie/feestavond. Hier is tevens de ontvangst 
van de estafettelopers vanuit Amsterdam.  
Vrijdag 21 april 19.30 uur is er een 
informatieavond in de kantine.  
 

Wedstrijdcommissie 

Marysia Braam, Dirk Mulleman, Gerard Jansen en 
Jan Jolink vormen samen de wedstrijdcommissie. 
Mocht men interesse om hier bij aan te sluiten 
dan, altijd welkom.  
Ook de jurycursussen lopen weer. Hierdoor vullen 
we ons jurycorps weer mooi aan en kunnen we 
mooie wedstrijden neerzetten.  
 

Barcommissie  
Dit is Claudia’s 2e jaar als kantinecoördinator. Er is 
een mooie kring mensen om heen die haar willen 
helpen en die inzetbaar zijn bij evenementen. 
Kantine begint weer meer en beter te lopen sinds 
de corona.  
 

20.40 De loopgroepen  Vorig jaar werd het bestuur geconfronteerd met 
het feit dat loopgroepen steeds kleiner worden 
en onze looptrainers worden ouder. Helaas 
hebben we geen nieuwe trainers.  
 

Het bestuur heeft een coördinator loopgroepen 
aangesteld. Dat is Stefan Buitenhuis. Hij gaat een 
deel van de taken van Joost overnemen, 
bootcamp organiseren, looptrainingen geven, 
trainers coördineren en start to run geven. 
Hiervoor krijgt Stefan betaald. Hij wordt onze 
derde betaalde trainer. Vandaar ook dat onze 
trainerskosten omhoog gingen.  
 



De maandagavond groep gaat per 1 mei stoppen. 
Loopgroepen worden hierdoor meer 
geconcentreerd op de andere dagen.  
 

Joost blijft wandeltraining geven op de 
woensdagochtend, Stefan blijft dit doen op 
dinsdag. Hierdoor kunnen leden ook makkelijk 
switchen.   

20.50 Wielervereniging de Wildt  Atletico’73 staat bekend als een vereniging die wil 
samenwerken. Op vrijdagavond hebben we de 
vriendengroep die spelletjes doen.  Ze zijn blij dat 
ze hier mogen zitten.  
Vervolgens kwam De Wildt met de vraag of ze 
misschien bij ons in het clubgebouw mochten 
komen. Hiervoor zijn veel gesprekken gevoerd en 
uiteindelijk is besluit gekomen dat de verenigen 
bij elkaar passen en we denken dat het goed 
samen kan.  
 

De Wildt heeft hier de trainingsavonden- en 
ochtend en eind december de oliebollenactie.  
 

Wouter, voorzitter van de Wildt, vertelt dat de 
vereniging flink is gegroeid sinds corona. De 
ruimte waar ze nu zitten, bij de Eendracht, is te 
klein en heeft geen kleedruimtes en douches. 
In gesprek geraakt met Jos en Gerard en dat 
klikte.  

21.00 Aftreden, herkiesbare en/of 
nieuwe bestuursleden  

Moniek Raben is verkiesbaar als nieuw 
bestuurslid. Karin Delleman vormt samen met 
Wim Jansen de kiescommissie en telt de 
stemmen.  
Moniek wordt gekozen als nieuw bestuurslid.  

21.15 Uitreiking bronzen atleet  De commissie bestond dit jaar uit Dirk Mulleman, 
Stefan Buitenhuis en Jan Jolink.  
 

De bronzen atleet gaat dit jaar naar Marysia 
Braam. Stille kracht die veel voor de vereniging 
betekend.  

21.30 Rondvraag en afsluiting  Geen vragen.  
Afsluiting van de avond door Jan.  

 


